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Dzień dobry,
Jestem analityczką stowarzyszenia zajmującego się weryfikowaniem informacji, w tym tych z wypowiedzi polityków.
Niedawno Jacek Protas poinformował, że zgodnie z danymi SG granicę polsko-białoruską w 90 proc. przekraczają
młodzi mężczyźni. W trybie dostępu do informacji publicznej prosiłabym o odniesienie się do tych informacji: czy
mamy takie dane? Jeśli tak, jak wyglądają? Ile kobiet i ilu mężczyzn przekracza granicę rocznie? Dla opinii publicznej
bardzo ważne jest weryfikowanie takich informacji zwłaszcza, że polityk powołuje się na SG.
[Ukryto cytowany tekst]


